
 

 

TJØRNEGÅRDSKOLEN          

      

DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE  
Torsdag d. 16.11 2023 
KL. 17:00 – 19:00 Mødet afholdes i Baren – der serveres en let anretning 
under mødet.  
16:30 – 17:00 afholdes valgmøde i Baren; deltagere Formand, næstformand 
og skoleleder. 

 
Indkaldt  
  

  

  

  

  

  

  

  

  

Forældrerepræsentanter: Isabel Blanco, Anne-
Mette Dinsen Schjødt 
Ann-Sofie Halskov, Amina Shamayeva, Pernille 
van Kleef, Daniel Andreasen 
 
Erhvervsrepræsentanter:  
Sheymaa Mayyassi, Camilla Sonne Wellendorf 
 
Suppleanter:  
 
Elever: Ida Degn og Clara Fischer Rønde 
 
Medarbejdere:   
Jacob Højfeldt Lentz og Iwona Zalecka-
Ohlendorff (pædagog) 
Ledelse:   
Annette Rasmussen (skoleleder) 
Rasmus Enemark (Viceskoleleder og leder af 
mellemtrin og udskoling) 
Maj Dresler Jansen (Leder af indskoling og SFO) 
 

Afbud  
  

  

  

  

  
Fraværende  

 
 Ida Degn, Maj Dresler Janssen 
  

  

  

  
Camilla Sonne Wellendorf 

  

  

  

Møde- 
leder  

 Pernille  
  
Referent  

  
Rasmus  

Ca. tid  Punkt  Referat         
17:00  
17:02  

1. Godkendelsespunkt.  
Godkendelse af dagsorden v./Pernille 
  

 Vi udskyder punkt 5, da Maj er fraværende. 

17:02- 
17:05 

2. Godkendelsespunkt 
 Referat 19.4.23 v./Pernille 

 

Referatet er godkendt. 



 

 

17:05- 
17:10 

3. Eventuelt  Pernille informerede om suppleringsvalget til 

SB, hvor Andreas Knorr Søndergaard(far til 

Harald i 4.A) blev valgt som ordinært 

medlem, og Nina Levinsky Thorsboen(mor til 

Hjalmar i 2.A) blev valgt som suppleant. 

Hvis der ikke kommer yderligere kandidater 

inden den 30. november, så er de to valgt ind i 

skolebestyrelsen. 

Pernille informerede om, at det er vigtigt at 

melde afbud i så god tid som muligt, så 

suppleanten kan adviseres så tidligt som 

muligt. Som udgangspunkt skal der meldes 

fravær senest tre dage inden SB mødet. 

 

Pernille spurgte desuden ind til skolens 

psykolog fra PPR, der netop har sagt op. 

Annette orienterede om, at der er en 

rekrutteringsproces i gang, og at vi håber på at 

der kommer en ny psykolog hurtigst muligt. 

Vi aftaler at lave en samlet udmelding til alle 

forældre, om at vi mangler en psykolog. 
17.10- 
17:30 

4. Orienteringspunkt fra skoleledelsen. 
v./AR, RE, MDJ 

 

 AT har været på opfølgende besøg i SFO 
(Lukket punkt) v/AR Elever deltager ikke. 

 Orientering om personale (lukket punkt) 
v/AR Elever deltager ikke. 

 Personalenyt v/alle  

 Julens forberedelser og aktiviteter for 
eleverne v/alle 

 Skærpet kontrol på teams for elever v/RE 
 
 

 
 

 

 

 

Annette informerede om besøg fra 

arbejdstilsynet. 

Annette informerede om lukket 

personalepunkt. 

I forhold til personalet blev der informeret om 

nye ansættelser, samt nye stillingsopslag. 

Annette informerede om julegudstjeneste, 

samt om andre juletiltag. 

Rasmus informerede om chatfunktionen på 

teams, som nu er lukket for elever i hele 

Roskilde kommune. Jacob fortalte, at vi skal 

være opmærksomme på at digital mobning 

også kan foregå på andre platforme. 

17:30- 
17:45 

5. Orienteringspunkt   
Sagsfremstilling: 
Mål og indholdsbeskrivelse for SFO jf. bilag 
v/MDJ 
 

 

Punktet udgår til næste gang. 

17:45- 
17:55 

6. Beslutningspunkt 
Sagsfremstilling:  
Udkast til princip for lejrskoler fremlægges v/AR 
Bilag A: Lejrskoler i Danmark (4. & 8. årgang) 

 

Vi aftaler at ledelsen sammenfletter forslag 1 

og forslag 2 Til næste SB møde gives et 

samlet forslag til vedtagelse. 



 

Bilag B: Lejrskole i Danmark på 4. årgang og 
lejrskole i udland for 8. årgang) 
 

17:55- 
18:10 

Pause og let anretning  
 

 

18:10-
18:25 

7. Orienteringspunkt 
Skolebestyrelsen orienteres om resultaterne af 
årets tilsyn med specialklasserækken. v/AR 
 
 

 

Annette informerede om tilsynet med 

specialklasserækken. Observationerne fra i år 

viser, at lærere og pædagoger møder eleverne 

med en anerkendende tilgang, og et stort brug 

af såkaldt ”low arousal”. 

Observationerne viser også, at der er et stort 

behov for faglig ledelse, med brug af viden 

inden for den såkaldte Nest pædagogik. 

18:25- 
18:40 

8. Beslutningspunkt  
Sagsfremstilling: 
Forældrerepræsentanter fra SB har lavet udkast til 
en fælles besked vedr. tone og samarbejde på AULA. 
Tanken er at denne besked skal sendes ud til alle via 
Aula og dertil skal der hænges små plakater op med 
påmindelser om den gode tone som en slags 
“minikampagne” SB skal tage stilling til om teksten 
kan godkendes eller om der ønsker til ændringer. 
V/Pernille 

 

 

 

Pernille, Anne-Mette og Ann-Sofie fortalte 

om vedhæftede bilag med forslag til den gode 

tone mellem forældre og ansatte på skolen.  

 

Forslaget får en sidste runde, og bliver 

derefter sendt rundt til skriftlig godkendelse 

Til hele skolebestyrelsen. 

18:40- 
18:45 

9. Orienteringspunkt  
Nyt fra elevrådet v/elevrepræsentanter 
 
 

 

Clara informerede om arbejdet i elevrådet, 

herunder om opkvalificering af kantinen, samt 

de forskellige udvalg der er på skolen. 

Vi aftaler at få et tilbud på renovering af 

toiletter. 

18:45- 
18:55 

10. Orienteringspunkt 
Formand præsenterer prosa til årsberetningen 
v/Pernille 

 

Pernille fortalte, at hun og Anne-Mette laver 

en skriftlig beretning til godkendelse, der 

bliver kombineret med en kortere 

informationsvideo. 

18:55- 
19:00 

11.. Punkter til næste møde 
 
 
 

 

Sag fra Ungebyrådet vedr. senere mødetider 

for udskolingselever. 

Mål og indholdsbeskrivelse for SFO 

Nyt fra byggeriet 

Samlet forslag til vedtagelse om princip for 

lejrskoler 

 

 


